
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Czeleja

na 41. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 paŸdziernika 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê z zapytaniem w nastêpuj¹cej kwestii. W obecnie obowi¹zuj¹cym koszyku œwiadczeñ

gwarantowanych, w czêœci dotycz¹cej œwiadczeñ z zakresu stomatologii zosta³ zniesiony limit, który
ogranicza³ wykonanie protezy zêbowej raz na piêæ lat. Jest to bardzo s³uszny zapis, poniewa¿ czêsto nie
z winy pacjenta nale¿y wykonaæ protezê czêœciej.

W zwi¹zku z tym mam dwa pytania.
1. Czy w œlad za tym zosta³a wydana dyspozycja do NFZ, aby zagwarantowaæ pacjentom te œwiadczenia?
2. Z moich informacji wynika, ¿e NFZ nie zmieni³ dotychczasowych umów i nadal obowi¹zuje limit

piêciu lat. W zwi¹zku z tym mam pytanie. Kto, na podstawie jakich umów i z jakimi jednostkami s³u¿by
zdrowia realizuje w tym zakresie ustawê?

Z powa¿aniem
dr Grzegorz Czelej




